
GÜMÜŞHANE’YE ANJİYO ÜNİTESİ KURULMASI İŞİNDE SON DUYUMLAR

Karadeniz Bölgesi’nin anjiyo ünitesi olmayan iki ilinden
biri olan Gümüşhane’ye anjiyo ünitesi kurulması ile ilgili olarak son bir yıl
içinde yoğun şekildeki takipler sonuç vermeye başladı.
Özellikle Vali Kamuran Taşbilek ve Milletvekilleri Hacı
Osman Akgül ve Cihan Pektaş’ın  takipleri
sonucu Gümüşhane Devlet Hastanesi’ne anjiyo ünitesi kurulması ile ilgili olarak
bize ulaşan son bilgiler şöyle:
İlgili anjiyo ünite cihazları Ankara’dan temin edildi. Cihazlar
şu anda Ankara’da. Gümüşhane Devlet Hastanesi’ne anjiyo  ünitesinin kurulması
için bazı yapılması
gereken prosedürler şu anda takip ediliyor.
Duyumlarımız doğru ise inşallah kısa zamanda Gümüşhane’ye anjiyo ünitesi
kurulmuş olacaktır.
Hemen hemen her gün çevre vilayetlere anjiyo için giden onlarca Gümüşhaneli
hasta ve hasta yakınlarının eziyetlerine  de böylece son verilmiş olacaktır.
Gümüşhaneli vatandaşlar yetkililerden anjiyo ünitesinin bir an önce kurulmasına
yardımcı olmalarını bekliyor.

https://gumushanedenhaber.com/gumushaneye-anjiyo-unitesi-kurulmasi-isinde-son-duyumlar/

